
 

Steg för Stegs bokslut 2024 
lättläst sammandrag av resultaträkning 
 

 

Fondfinansierad verksamhet 
  
Intäkter:        
Stiftelser och fonder   37 600,00        
Medlemsintäkter     1 669,00          
Övriga intäkter     2 193,93          

 
 Intäkter sammanlagt:                    41 462,93        
 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och bikostnader)                 20 766,35          
Resor     3 682,65            
Dagtraktamenten    2 316,50          
Kost, logi och traktering   8 000,48          
Post          78,30  
Kopiering        145,00             
Bokföring och revision   2 228,68          
Bankkostnader och försäkringar     658,78             
Mötesutrymmen      402,38             
Medlemsavgifter      236,00             
Deltagaravgifter                   
Övriga kostnader (uppvaktningar, admin.kostn.)     280,48             
Evenemangskostnader (köpta tjänster)     598,76                 
        

Kostnader sammanlagt:               39 394,36             

 
Resultat:  2 068,57                         

 
  



STEA finansierad verksamhet 
 
Intäkter:                        
STEA- understöd                   102 298,00   
Överfört understöd från föregående år           19 964,00      
Egen finansiering                     11 643,81     
Erfarenhetstalaruppdrag, t-skjortor, tubhalsdukar     731,30       

 
Intäkter sammanlagt:                  134 637,11   

 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och bikostnader)            90 055,69    
Personalfortbildning                         725,86          

Övriga personalkostnader                     1 726,80      
Köpta tjänster      483,49         
Resor     4 927,61      
Dagtraktamenten       769,50      
Kost, logi och traktering    4 432,76      
Kontorsmaterial, ICT-utrustning, små anskaffningar 1 856,36          
Mötesutrymmen   1 567,70      
Post     3 032,54      
Kopiering     1 305,59      
Telefon     1 108,73         
ICT-tjänster och internet   1 567,58      
Tryckkostnader och annonsering   1 068,22         
Materialkostnader, undervisningsmaterial etc.    609,69         
Uppvaktningar        79,88  
Övriga kostnader (års-, medlemsavg., försäkring etc.) 1 117,11      

 
Kostnader sammanlagt:               116 435,11     

 
Resultat:  18 202,00                    
   

 
 
Överfört STEA understöd till 2025: 18 202,00 €      


